
PROTOKÓŁ  NR XXIV/2021
sesji Rady Gminy Brzeźnica
z dnia 30 grudnia 2021 roku

Frekwencja:  12  radnych  obecnych,  nieobecnych  (3):  Irski  Dawid,  Kosiński  Piotr,  Ziaja
Tomasz.

1. Otwarcie obrad.
Obrady XXIV sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Kosiński.

2. Uchwalenie porządku obrad.
Nie było uwag do porządku obrad, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy poddał
pod głosowanie porządek, który został przyjęty przez Radę jednogłośnie:

ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad  sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacje Wójta o działaniach podjętych od ostatniej sesji.
5. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy oraz Przewodniczących Komisji stałych o 

odbytych spotkaniach czy posiedzeniach.  
6. Podjęcie uchwał w sprawie:    

- ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Brzeźnica,
- zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brzeźnica na 2022 
rok, 
- przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
obowiązującego na terenie gminy Brzeźnica,
- regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Brzeźnica
- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi   
  oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty i stawki opłaty za pojemniki,
- szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  
  odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
  odpadów,
- określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
  komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
  komunikacji elektronicznej,
- uchwalenie Gminnego Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi 
   i Narkomanii na 2022 rok,
- określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu  
  Rewitalizacji w Gminie Brzeźnica,
- zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok,
- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeźnica na lata 2021-2025,



- uchwały budżetowej Gminy Brzeźnica na 2022 rok,
- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeźnica na lata 2022-2025

      7. Interpelacje i wnioski radnych.
      8. Inne sprawy organizacyjne, które wynikną po wysłaniu zawiadomień.
      9. Zakończenie obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: protokół został przyjęty jednogłośnie:

ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

4. Informacje Wójta o działaniach podjętych od ostatniej sesji.   
Wójt wspomniał o następujących sprawach:

- udział w spotkaniu Związku Powiatowo-Gminnego nt. porozumienia gmin powiatu 
żagańskiego w sprawie transportu publicznego,
- partnerstwo dla powiatu żagańskiego w zakresie kultury i turystyki, podjęto temat budowy 
ścieżek rowerowych (gminy Niegosławice, Małomice, Szprotawa i Brzeźnica),
- spotkanie w sprawie Lokalnego Porozumienia Wodnego, 
- przetarg na Centrum Kultury Górali Bukowińskich – I etap wygrał Pan Stocki, II etap około 
marca będzie wyłoniony wykonawca, 
- przetarg na przebudowę oczyszczalni ścieków w Brzeźnicy wygrała firma SK-Team po 
nowym roku nastąpi podpisanie umowy,
- przetarg na odbieranie i zagosopodarowanie odpadów wygrał Zakład Zagospodarowania 
Odpadów z Marszowa.

pytania:
Gabriela Podgórna: brak połączenia PKS czy MZK ze wsią Karczówka.
Wójt: Przedsiębiorstwo Feniks zawiesiło komunikację z dniem 13 grudnia, proszę wnioskować 
do MZK o zmianę trasy.
Maciej Jastrząb: czy będzie podwyżka ekwiwalentu dla OSP?
Wójt: zostają jak do tej pory.

5. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy oraz Przewodniczących Komisji stałych o 
odbytych spotkaniach czy posiedzeniach.

Komisja rewizyjna. Beata Najdek odczytała protokół z dnia 23 grudnia 2021 r. 
Komisja ds. budżetu i finansów. Przewodniczący komisji radny Ryszard Szumiński 
odczytał protokół z dzisiejszego posiedzenia komisji.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Brzeźnica, 
Radczyni wyjaśniła przyczynę podwyżki wynagrodzenia Wójta wynika to z ustawy o wynagradzaniu 
osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe.
Grzegorz Najdek – jak ta podwyżka odbije się na budżecie gminy?
Skarbnik – budżet jest spięty, środki są zapewnione.
Gabriela Podgórna – gratulacje dla Wójta z powodu podwyżki, pytanie czy pracownicy szeregowi 
dostaną podwyżki?



Wójt – staramy się podnosić wynagrodzenia pracowników co roku, chciałoby się więcej ale budżet 
nie pozwala.
Skarbnik – podwyżki dla pracowników będą na poziomie 5%, tyle możemy dać.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę :
ZA (9)  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna  Agnieszka  Daraż,
Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Artur
Dariusz Jasiński, Józef Szmit.
PRZECIW (3) Izabela Bendiuł, Maciej Jastrząb, Grzegorz Najdek.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

b) zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brzeźnica na 2022 rok,

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

c)  przyjęcia  projektu  Regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków
obowiązującego na terenie gminy Brzeźnica,

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

d) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Brzeźnica,

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi   
  oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty i stawki opłaty za pojemniki,

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna



Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

f)  szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  
  odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
  odpadów,

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

g)   określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
  komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
  komunikacji elektronicznej,

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta
przez Radę jednogłośnie:
ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

h) uchwalenie Gminnego Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi 
   i Narkomanii na 2022 rok,

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
 ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

i)określenia  zasad  wyznaczania  składu  oraz  zasad  działania  Komitetu   
  Rewitalizacji w Gminie Brzeźnica

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
 ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)



j) zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
 ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
k) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeźnica na lata 2021-2025,

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
 ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

l) uchwały budżetowej Gminy Brzeźnica na 2022 rok,

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
 ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

m) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeźnica na lata 2022-2025

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie:
 ZA (12)  Izabela  Bendiuł,  Ryszard  Adam  Szumiński,  Beata  Genowefa  Najdek,  Justyna
Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, Helena Ślecka, Aneta Joanna
Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit.
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)

 7. Interpelacje i wnioski radnych.8/ Inne sprawy, które wyniknęły po wysłaniu zawiadomień.  
Artur Jasiński – dlaczego zostały zmniejszone środki na straże pożarne?
Wójt  – poziom środków podobny do  ubiegłego  roku,  w trakcie  roku jak  będą  potrzeby
nakłady zostaną zwiększone.
Grzegorz Najdek – dlaczego nie ma funduszu sołeckiego?
Wójt – Rada podjęła taką uchwałę.
Skarbnik – nie ma funduszu sołeckiego, ale pieniądze dla sołectw na bieżącą działalności
będą.
Gabriel Podgórna – czy jest możliwość przydzielenia pieniędzy pomiędzy sołectwami?
Skarbnik –  gdy będzie  potrzeba  środki  będą  przydzielone  z  tym,  że  już  nie  z  funduszu
sołeckiego.



Beata Najdek –  prośba  dotycząca  znaku ograniczenia  prędkości  30 km/h,  zamontowania
progów zwalniających oraz naprawy drogi w Przylaskach. 
Wójt – wnioski przekażemy do Starostwa Powiatowego w Żaganiu. 
Helena Ślecka – czy ganek w świetlicy w Marcinowie będzie robiony?
Wójt – będziemy się starali to poczynić, również naprawić dach, a w Przylaskach w świetlicy
podłogę. 
Aleksander Zielonka – pytanie dot. świadczeń dla sołtysów
Wójt – otrzymują wynagrodzenie za sesję.
Józef Szumiński – dlaczego wzrosły stawki za odczyt wodomierzy z 6,70 na 10,80.
Wójt – zatwierdzają to Wody Polskie, nie jest to opłata za odczyt tylko za licznik.
Justyna Daraż – słaby zasięg posypywania dróg.
Wójt – umowa określa zakres.
Helena Ślecka – krzaki w Marcinowie uszkadzają linie energetyczne przy wietrze. 
Wójt – należy zgłosić do Rejony Energetycznego aby wycięli gałęzie.
9. Zakończenie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Kosiński zakończył obrady XXIV sesji Rady Gminy Brzeźnica.


